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شماره

صفحه

روزنامه

این کمیسیون  بودجه ۱۴۰۲ گفت:  تلفیق لایحه  یک عضو کمیسیون 
به دنبال این است که سقف معافیت مالیاتی یکسانی برای همه تعریف 

کند.
حسینعلی حاجی دلیگانی در گفت و گو با ایسنا از ارجاع بند مربوط به 
تعیین سقف معافیت مالیاتی حقوق بگیران در سال آینده به کارگروهی 
در کمیسیون تلفیق خبر داد و اظهار کرد: کمیسیون تلفیق وارد بررسی 
بخش های هزینه ای بودجه شده منتها برخی از بندها و تبصره های مربوط 
به بخش درآمدی به کارگروه های مربوطه برای بررسی بیشتر ارجاع 

داده شده که بعد از ارائه گزارش، کمیسیون وارد رسیدگی به این مواد 
می شود.

ادامه داد: تعیین سقف  تلفیق لایحه بودجه ۱۴۰۲  این عضو کمیسیون 
به  که  است  درآمدی  بخش  تبصره های  از  یکی  مالیاتی  معافیت 
کارگروهی ارجاع شده است؛ کمیسیون به دنبال این است که سقف 
کارمندان  و  آزاد  مشاغل  از  اعم  همه  برای  یکسانی  مالیاتی  معافیت 
تعریف  کار  قانون  پوشش  تحت  کارگران  و  کشوری  و   لشکری 

کند.

سرپرست سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری 

شهرداری شیراز خبر داد؛

ادامه طرح زاگرس سبز در ارتفاعات 
باباکوهی شیراز

یورش داعش به جنوب تدمر
کشته و زخمی شدن ۱۴ سوری

رئیس دیوان عدالت اداری از تشکیل پرونده های متعدد پیرامون آزادسازی 
مدرک تحصیلی خبر داد.

به گزارش خبرنگار ایلنا، حکمت علی مظفری رئیس دیوان عدالت اداری 
در نشست مدیران حقوقی دانشگاه ها، مراکز آموزش عالی، پژوهشی و 
شد،  برگزار  ایران  و صنعتی  علمی  پژوهش های  سازمان  در  که  فناوری 
است،  آن  دیده بان  مثابه  به  دستگاه  هر  حقوقی  بخش  اینکه  بیان  ضمن 
گفت: کار دیده بان رصد و شناسایی نقاط قوت، ضعف و شناسایی علل 
اثر  مجموعه  یک  عملکرد  نقصان  یا  و  موفقیت  در  که  است  عواملی  و 
می گذارد و برای مدیرانی که در حوزه تصمیم گیری فعالیت می کنند تبیین 

راه می کند.
مظفری در ادامه با بیان اینکه کسانی که نماینده قانونی دستگاه ها هستند 
از امنیت و ثبات شغلی برخوردار نیستند، گفت: با سلام و صلوات مشکل 
حل نمی شود و با حلوا حلوا گفتن دهان شیرین نمی شود. باید در این حوزه 
به معیشت این افراد توجه جدی شود و طی این ۳۰ سال فعالیت در دستگاه 
قضایی، معیشت یکی از مواردی است که درخصوص آن گلایه زیادی 

وجود داشته است.
رئیس دیوان عدالت اداری تأکید کرد: وزارت علوم یکی از وزارتخانه های 
پرتلاطم در حوزه مسائل حقوقی است چون جامعه هدفش بسیار مهم است؛ 
هم در حوزه توجه به حقوق دانشجویان که از بدو ورود سازمان سنجش 
دارد،  وجود  که  گرفتاری هایی  لحاظ  به  را  دانشجویان  حقوق  از  بخشی 
تضییع می کند تا در حوزه تسهیلگری برای دانشجویان و اعضای هیئت 

علمی و غیرهیئت علمی.
او از کثرت پرونده ها در دیوان عدالت اداری گفت و تأکید کرد: تعداد 
پرونده ها نشانگر آن است که حقوق افراد در معرض تضییع است. باید 
قبل از اینکه حقی ضایع شود، حقوق افراد را لحاظ کنیم و به این روش 

ارزش های اجتماعی نیز حفظ می شود.
مظفری از اصلاح آئین نامه ها و بخشنامه ها طی یک سال گذشته خبر داد 
و تأکید کرد: تا به حال ۱۱ کارگروه مشترک ایجادشده است و انتظار 
داریم وزارت علوم راه اندازی کارگروه مشترک در دیوان را پیگیری و 
بررسی کند چرا که پرونده هایی از وزارت علوم در دیوان تشکیل می شود.
رئیس دیوان عدالت اداری درخصوص مشکل آزادسازی مدارک تحصیلی 
و  شده  تشکیل  دیوان  در  خصوص  این  در  زیادی  پرونده های  گفت: 
پرونده هایی نیز درخصوص تبدیل وضعیت با جذب اعضای هیئت علمی 

در دیوان عدالت اداری مطرح است.

رئیس دیوان عدالت اداری مطرح کرد؛

مدیر گروه قرآن و عترت اداره کل فرهنگ و ارشاد 

اسلامی استان فارس:

برگزیدگان پویش »مکتب قرآنی-نسل 
سلیمانی« تکریم می شوند

پاسخ مدیر رگلاتوری به دلیل آب شدن بسته های 

اینترنت مردم در کسری از ثانیه

کاهش سرعت اینترنت، برداشت مردم است!

شناور  گفت:  ایران  فراساحل  صنایع  و  کشتی سازی  مجتمع  مدیرعامل 
جمع آوری آلودگی های نفتی »پاک بوم ۵« با تلاش مضاعف مهندسان و 

کارگران ایزوایکو به آب اندازی و تحویل کارفرما شد.
به گزارش ایرنا، سلمان ضربی در مراسم به آب اندازی این شناور اظهار 
نفتی  آلودگی های  پاکسازی  و  جمع آوری  کشتی  چهارمین  این  کرد: 
ساخت ایزوایکو است و سه فروند از این نوع شناور در سال های ۱۳۹۶ 
انجام مأموریت راهی بندر امام  تا ۱۳۹۹ به کارفرما تحویل شده و برای 

خمینی، بندر شهید رجایی و بندر خرمشهر شده اند.
وی ادامه داد: شناور »پاک بوم ۵« نیز پس از آب اندازی به مقصد بندر 
این  در  نفتی  آلودگی های  پاکسازی  مأموریت  و  کرده  حرکت  بوشهر 

استان را بر عهده دارد.
به گفته ضربی این شناور با ۴۳ متر طول، ۱۰ متر عرض و سه متر ارتفاع، 
)کشنده های  وینچ  بر  شده  نصب  )رولر(  چرخ های  وسیله  به  می تواند 
هستند،  مجهز  آن  به  که  مخازنی  در  و  مهار  را  نفتی  ضایعات  کابلی(، 

انتقال دهد.
این مسئول یکی از الزامات بین المللی دریانوردی را مقابله و جمع آوری 
و  اعلام  کشور  حاکمیت  تحت  ساحلی  آب های  از  نفتی  آلودگی های 
تاکنون  دریانوردی،  و  بنادر  سازمان  سفارش  با  ایزوایکو  کرد:  اضافه 
ساخته  نفتی  آلودگی  تن   ۵۰۰ جمع آوری  ظرفیت  با  بارج  فروند   چهار 

است.

قدیمی  چک های  کرد:  اعلام  مرکزی  بانک  نوین  فناوری های  معاون 
و  می شوند  پذیرفته  سراسر کشور  بانک های  شعب  تمام  در  کمافی سابق 

محدودیتی در ارائه خدمات وجود ندارد.
به گزارش ایسنا، مهران محرمیان درخصوص برنامه این بانک در حوزه 
چک گفت: با توجه به ضریب نفوذ بالای چک های جدید و اقبال عمومی 
مردم به این چک ها، بانک مرکزی در حال برنامه ریزی برای جمع آوری 
چک های قدیمی )چک های بدون نیاز به ثبت و تأیید در سامانه صیاد( 
است و تا زمان تکمیل برنامه عملیاتی، چک های قدیمی در تمام شعب 

بانک های سراسر کشور بدون هیچگونه محدودیتی پذیرفته می شوند.
بنابر اعلام این مقام مسئول، قریب به دو سال از اجرای قانون جدید چک 
و توزیع چک های جدید صیادی )چک های بنفش رنگ( می گذرد و این 
در  انتقال  یا  دریافت  تأیید  صدور،  ثبت  مستلزم  مبادلات  برای  چک ها 
سامانه صیاد هستند و بدون ثبت سیستمی امکان نقد شدن را ندارند. روند 

پایان  تا  به نحوی که  بوده  مبادلات صعودی  به چرخه  این چک ها  ورود 
دی ماه سال جاری، بیش از ۸۰ درصد چک های وصول شده در سامانه 

چکاوک از چک های جدید بوده است.
قدیمی  چک های  جمع آوری  صورت  در  است  بدیهی  افزود:  محرمیان   
صیادی، خدمت نقد شدن آنها از طریق تمام شعب بانک های صادرکننده 

پابرجا خواهد بود.

معاون بانک مرکزی خبر داد؛

معاون حقوقی ریاست جمهوری:

راه اندازی سامانه اجرای قانون اساسی

تحلیل این خبر  را در صفحه اول 
بخوانید

شیراز  شهرداری  ارتفاعات  مدیر  غضنفری:  /خدیجه  خبری  سرویس 
پروژه های  سرمایه گذاری   بسته های  واگذاری  برای  آمادگی  اعلام  از 
کوچک مقیاس و بزرگ مقیاس  به سرمایه گذاران در ارتفاعات شهرداری 

شیراز خبر داد. 
گفت:  طلوع  روزنامه  خبرنگار  با  گفتگو  در  عباسعلی  ذاکر  علیرضا 
تاکنون  در مجموعه ارتفاعات کوه نور، باباکوهی، بام سبز، پارک دو 
هزار هکتاری دراک و ارتفاعات انجیر  با بیش از ۱۳ هزار هکتار اقدامات 

قابل توجهی اجرا شده است. 
از  یکی  را  دراک  کوهستانی  پارک  شیراز   شهرداری  ارتفاعات  مدیر 
امکاناتی  این پارک  ایران دانست و گفت: در  بزرگ ترین بوستان های 
کودکان،  زمین بازی  آلاچیق،،  راه،  پیاده  دوچرخه سواری،  پیست  نظیر 
زیپ لاین، باغ گیاهان دارویی، دریاچه مصنوعی و کافه اجرا شده است. 
 مدیر ارتفاعات شهرداری شیراز با اشاره به ظرفیت های  سرمایه گذاری 
جاری  سال  ابتدای  از  گفت:  مجموعه  این  پوشش  تحت  ارتفاعات  در 
تاکنون ۴۳ فرصت سرمایه گذاری را در ارتفاعات پیش بینی و بسته های 
سرمایه گذار  به  آن  مورد   ۱5 که  است  شده  آماده  آن  سرمایه گذاری 
واگذار شده و در صورت پیدا شدن سرمایه گذار می توانیم نیمی از این 

پروژه ها را در سال آینده به بهره برداری برسانیم. 
پیشنهادات  پذیرای  اینکه  بیان  با  شیراز  شهرداری  ارتفاعات  مدیر 
اضافه کرد:  زمینه های مختلف سرمایه گذاری هستیم،  سرمایه گذاران در 
سرمایه گذاران می توانند به سازمان سرمایه گذاری شهرداری شیراز مستقر 
در دامنه کوه دراک مراجعه و از جزییات  بسته های سرمایه گذاری اطلاع 

پیدا کنند. 
ذاکر عباسعلی از راه اندازی سایت عشایری در ارتفاعات شیراز خبر داد 
هتلی  و  اقامتی  خدمات  ارائه  هدف  با  فاز  سه  در  سایت  این  گفت:  و 
ویژه  فضایی  در  فارس  عشایر  هویت  و  فرهنگ  معرفی  و  میهمانان  به 
اجرا می شود.  وی با اشاره به اینکه حسب مصوبه شورای حمل و نقل 
استانداردسازی  دراک  کوهستانی  پارک  مجموعه  در  استان  ترافیک  و 
تابلوها  و  علایم  نصب  ترافیکی، خط کشی ها،  اصلاحات  شامل  ترافیکی 
انجام شده است، افزود: در همین راستا 8 پارکینگ استاندارد با ظرفیت 
پذیرش ۴۰۰ خودرو به صورت همزمان در پارک پیش بینی شده است 
و خودروهای مازاد نیز می توانند تا ظرفیت یک هزار و 5۰۰ خودرو در 

پارکینگ درب ورودی مجموعه پارک نمایند.

وی از ایجاد دو ایستگاه انتظار ویژه ارتفاعات شیراز خبر داد و گفت: تا 
پایان سال جاری در میدان احسان و پل معالی آباد در دستور کار قرار 
دارد و شهروندان با خودروهای ون مستقر در این ایستگاه ها به ارتفاعات 

بروند. 
مدیر ارتفاعات شهرداری شیراز از نصب دوربین مداربسته در تمام نقاط  
پارک کوهستانی دراک خبر داد و بیان داشت: ابن اقدام با هدف ایجاد 

فضایی ایمن  برای شهروندان اجرا می شود.
 ذاکر عباسعلی همچنین از راه اندازی تیم سوارکاری قرق بانی و یگان 
حفاظت برای اولین بار در کشور  خبر داد و اضافه کرد: این اقدام  در 
پارک کوهستانی دراک با هدف پیشگیری از آتش سوزی در کوهستان 
اجرا  آزمایشی  صورت  به  امدادی  فعالیت های  و  زیست  محیط  حفظ  و 

شده است. 
گفت:  است،  تومان  میلیارد   8۱ سالجاری  بودجه  اینکه  به  اشاره  با  وی 
تاکنون 88 میلیارد تومان برآورد پروژه انجام شده و تا به امروز موفق به 

جذب ۴۴ درصد بودجه شده ایم.
شرکت  با  قرارداد  انعقاد  از  شیراز  شهرداری  ارتفاعات  مدیریت 
تا ۱8 دستگاه  بین 8  انعقاد  این  با  داد و گفت:  خودروسازی آریا خبر 
کوهستانی  مجموعه  به  شهروندان  به  خدمات  ارائه  برای  برقی  خودرو 
دراک اضافه می شود. وی عملیات های محوطه سازی در مجاورت مقبره 
پارک  نورپردازی  دراک،  هکتاری  هزار  دو  پارک  در  گمنام  شهدای 
کوهستانی دراک از میدان برف فروشان تا درب ورودی پارک، احداث 
آلاچیق های رفاهی با فضایی متفاوت، عملیات اجرایی دسترسی و محوطه 
سازی بخشی از مجموعه باباکوهی، ایجاد زیرساخت های سرمایه گذاری 
شیراز  ارتفاعات  در  اقدامات  جمله  از  را  دسترسی  راه های  ایجاد  شامل 

برشمرد.

مدیر ارتفاعات شهرداری شیراز خبر داد؛


